
Zápis z jednání hodnoticí komise FUD UJEP pro Vnitřní granty ze dne 15. 4. 2024 

 

Komise jmenovaná děkankou FUD UJEP pracovala ve složení: 

Předseda: prof. Mgr. Michal Koleček, Ph.D.  

Členové:  

MgA. Michaela Labudová, Ph.D. 

MgA. Zdeněk Svejkovský, Ph.D. 

MgA. Jan C. Löbl, Ph.D. 

MgA. Lenka Kahuda Klokočková, Ph.D. 

doc. PhDr. Tomáš Pavlíček, Ph.D.   

 

Pro Vnitřní granty disponovala komise v roce 2024 limitovanými finančními 

prostředky a z tohoto důvodu bylo opravdu nutné dobře zvážit jejich rozdělení. 

Součet žádostí činil přes 1,5 mil. Kč. Komise si ovšem rovněž uvědomovala fakt, že 

minimálně část tvůrčí činnosti provázané s předkládanými žádostmi ponese po dobu 

5 let finanční prostředky do rozpočtu fakulty ze zdrojů RUV a FUČ. 

 

Komise bude i do budoucna upřednostňovat granty, ve kterých jsou finanční 

prostředky účelově vynaloženy především na materiál a služby vedoucí 

k uplatnitelným výstupům; nikoli ty, ve kterých většina rozpočtu připadá na 

stipendia bez jasně definované kvality výstupu.  

U většiny projektů musela být ponížena žádaná částka z důvodu omezených 

finančních prostředků vynaložených na Vnitřní granty. 

Projekt Aliny Borudiliny a Lva Zlokazova nebyl komisí podpořen z důvodu neuvedení 

místa konání výstavy. Bez znalosti místa konání výstavy není možné úplně posoudit 

proveditelnost a relevanci projektu. Umístění výstavy má zásadní vliv na dosah, 

přístupnost a interakci s cílovou publikem a pro udělení grantu je nezbytné mít jasný 

přehled o všech aspektech projektu.  

Komise doporučuje, aby si žadatelé podali svoji žádost znovu ve druhém kole v září, 

kdy už budou znát místo konání výstavy. 

 

Projekt Marka Kounovského v galerii PRE nebyl podpořen z důvodu, že je v žádosti 

explicitně uvedeno, že finanční prostředky budou využit na realizaci děl, která budou 

vystavena v komerční galerii. 

 

Projekt Heleny Jirákové v NP České Švýcarsko – komise doporučuje, aby si žadatelka 

podala tento grant formou Školy doktorských studií. 

Projekt Antonína Tomáška a Jany Linhartové – sympozium Keep in Touch – komise v 

tomto konkrétním případě doporučuje úspěšně financovat z jiného zdroje, a to z 



projektu RUR. Komise má za to, že zamýšlené aktivity realizované v rámci sympozia 

by mohly být lépe začleněny do rámce tohoto projektu, což by zajišťovalo synergii 

mezi cíli podpory výzkumu a vzdělávání. 

Přidělené částky jednotlivým grantovým žádostem jsou uvedeny v přílohách tohoto 

zápisu. Výsledky jednání hodnotící komise jsou návrhem a byly dále postoupeny 

k finálnímu rozhodnutí ohledně přidělení finančních prostředků děkance FUD UJEP, 

která je odsouhlasila.   

 

Zapsala: Zita Šauerová 

 

 

Schválil: prof. Mgr. Michal Koleček, Ph.D. 


